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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 15.9.2021                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

ZAPISNIK 9. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 09. 09. 2021 ob 19:00 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Niko Bobnar, Mario Krapež, Robi Bozovičar, Simon Judež 

Opravičeno odsoten: Lidija Zadnik 

Odsotni: Martin Luštek, Maja Makše 

 

Na seji prisotni 4 svetniki. Seja je sklepčna in se lahko nadaljuje. 

 

Dnevni red: 

  

1. Potrditev zapisnika 8. seje sveta KS Prečna 

2. Pregled dela od pretekle seje ter tekoča dela v kraju 

3. Prošnje krajevnih društev za pomoč pri organizacijah prireditev 

4. Predlogi in pobude svetnic in svetnikov 

5. Razno. 

 

Sklep:  Dnevni red se potrdi s 4-imi glasovi ZA 

 

 

K 1. točki: Potrditev zapisnika 8. seje sveta KS Prečna 

 

Sklep: Na zapisnik 8. seje sveta ni bilo pripomb. Zapisnik se potrdi s 4-imi glasovi ZA 

 

 

K 2. točki: Pregled dela od pretekle seje sveta KS Prečna ter dela, ki so v izvajanju 

 

 Kljub težavam s pandemijo »Covid 19« smo v prvem polletju uspeli izpeljati vsa 

potrebna opravila za uspešno izpeljane razpise za planirane projekte.  Tako smo bili uspešni pri 

naslednjih projektih, kateri naj bi se izpeljali v jesenskih mesecih:  

1. Odvodnjavanje cestišča – Prečna (Oktobra) 

2. Pločnik – Češča vas (v izvajanju) 

3. Ureditev in razširitev cestišča – Prečna (v izvajanju) 

4. Ureditev in razširitev cestišča – Suhor (v izvajanju)Preplastitev cestišča – Prečna (v 

izvajanju) 
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- KS Prečna je imela po začrtanih planih Nadzornega sveta MONM v prvi polovici leta 

temeljit nadzor nad izvajanjem del in nalog določenim s statutom MONM in nadzor 

porabe javnih financ. Tako so revizorji pregledali vso dokumentacijo, iz katere je 

razvidno samo delo sveta KS, kakor tudi samo izvedbo posameznih razpisov, kakor tudi 

sam nadzor nad izvedbo projektov, vodenje financ in transparentnost le teh. Večjih 

nepravilnosti v odzivnem poročilu niso zaznali. Vse pripombe, katere so zaznali pa bo 

svet KS Prečna moral urediti v 6 mesecih po prejemu zaključnega poročila. 

- Poleg teh projektov ki se bodo izvedli v jesenskih mesecih smo uspešno zaključili 

projekt umestitve glavnega optičnega omrežja v naselju Kuzarjev Kal in Suhor. Projekt 

je izpeljalo podjetje Rune. Kdaj bo podjetje Rune projekt zaključilo in bo omogočilo 

krajanom priklop na optično omrežje, še ni dorečeno.  

- V dogovoru z podjetjem Rune smo obnovili in razširili cesto Suhor – Kuzarjev Kal. 

- Uredili in obnovili smo odvod meteorne vode na zahodnem delu naselja Prečna. Tako 

smo meteorno vodo, katera se je stekala iz smeri Nove gore usmerili preko cevovoda  v 

reko Temenico. Prav tako smo zamenjali cevovod na odseku cestišča pri odcepu za 

Letališče. Tako smo rešili tam živeče prebivalce pred zalivanjem njihovega premoženja 

zaradi padavinskih vod. 

- V naselju Prečna ob glavni cesti je bila dograjena manjkajoča javna razsvetljava. Tako 

je sedaj naselje Prečna v celoti pokrito z javno razsvetljavo ob cestiščih. 

- Idejna zasnova za ureditev cestišča v starem delu naselja Prečna je zaključena. S samim 

projektom bomo v jesenskih mesecih seznanili tam živeče krajane. 

- Idejni projekt za ureditev ceste v naselju Kuzarjev Kal je v zaključni fazi. Krajani, kateri 

mejijo na omenjeno cestišče, se morajo zaradi same potrebe razširitve z odprodajo 

zemljišča predhodno strinjati. V kolikor se bodo krajani strinjali, se v prihodnjem letu 

lahko izpelje projekt razširitve in ureditve omenjenega cestišča. 

- V naselju Kuzarjev kal se je zaradi dograjevanja stanovanjskih hiš in bodočega 

planiranja ureditve cestišča premaknil ekološki otok. 

- Intervencijsko se je zaradi trganja zastav pri Krajevnem domu Prečna izvedla sanacija 

drogov. 

 

 

Poleg vseh teh izvedenih delih smo v sodelovanju s pristojnimi službami na MONM opravili 

ogled plazišča v naselju Suhor. Plazišče je z zemljo zasulo cestišče v naselju Suhor in dve 

zidanici. Sanacijo samega plazišča in izvedbo potrebnih ukrepov, da se kaj takega ne bi 

ponovilo, so prevzele pristojne službe. 

 

S predstavnikom MONM za ceste in predstavnikom CGP Novo mesto smo si ogledali težavo z 

meteorno vodo po cestišču iz smeri Kuzarjev Kal v naselje Suhor. Tam se ob močnem nalivu 

ustvari velika količina padavinske vode, katera posledično zaliva hiše na spodnjem delu 

cestišča. Predlog obeh prisotnih na ogledu je v odkupu ustreznega zemljišča s strani MONM in 

izgradnje ustreznih ponikalnic na tistem zemljišču. S samo izgradnjo le teh bi se uredila sedanja 

velika težava s samo meteorno vodo na celotnem odseku Kuzarjevega Kala in Suhorja. 
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S predstavniki MONM v prisotnosti Župana smo si na terenu ogledali posamezna zemljišča, 

katera je MONM odprodala posameznim krajanom v preteklih letih. Ogled je bil potreben 

zaradi nestrinjanja posameznikov s samo odprodajo. Poleg teh ogledov smo pobližje predstavili 

tudi težavo krajanov in posameznikov, kateri bi zaradi lepote kraja in samih znamenitosti radi 

obiskali lepote Luknje, ribogojnice in same reke Temenice pri izviru. Zaradi postavljenih ramp 

je sam dostop do te naravne znamenitosti popolnoma onemogočen.  

 

Bazenski kompleks v sklopu Olimpijskega centra Češča vas je v fazi izgradnje. Izvajalec CGP 

Novo mesto je pričel s prvo fazo izvedbe. Plan dokončanja projekta bazena je v drugi polovici 

prihodnjega leta. 

 

V letošnjem letu je v planu tudi obnova dotrajane javne razsvetljave v naselju Podbreznik. 

 

 

 

 

K 3. točki: Prošnje krajevnih društev za pomoč pri organizacijah prireditev 

 

KS Prečna je prejela prošnjo za finančno pomoč krajevnim društvom pri pripravi 

posameznih prireditev. DU Prečna je zaprosilo za finančno pomoč pri organizaciji prireditve 

meddruštvenega tekmovanja, katera naj bi se izvedla v prostorih KS Prečna. Društvo za 

organizacijo prireditve s strani predsednika KS ni prejela pozitivno mnenje oziroma odobritev 

koriščenja prostorov KS za potrebe prireditve.  Ker je društvo zaprosilo za finančno pomoč pri 

organizaciji tekmovanja in ga zaradi ne pridobljenega soglasja skrbnika objektov ne bodo 

izvedli, niso upravičeni do finančne pomoči. 

 

ŠD Prečna je zaprosilo za finančno pomoč pri organizaciji pohoda na Nanos. Finančno 

pomoč v višini avtobusnega prevoza (500 EUR) je upravičena pod pogojem, da omogoči 

udeležbo na izletu tudi morebitnim predstavnikom PGD Prečna, DU Prečna in morebitnim 

ostalim zainteresiranim krajanom KS Prečna. Finančna sredstva se po izvedbi in dokazilu 

udeležencev nakažejo na račun društva. 

 

Sklep: Sklep se potrdi s  4 glasovi ZA 

 

 

K 4. točki: Predlogi in pobude svetnic in svetnikov 

 

  

Simon Judež 

- Na igrišču v Podbrezniku je potrebno urediti elektro omarico v taki izvedbi, da jo 

posamezniki ne bodo mogli odpreti na silo. Zaradi hrupa na igrišču in nejevolje tam 

živečih krajanov naj luči gorijo najdlje do 22:30 uri. (za soglasja tam živečih 

krajanov o času razsvetljave in koordinacija za razsvetljavo na igrišču na MONM 

poskrbi Simon Judež)  
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- Zaradi potrebe tam živečih krajanov je potrebno pristopiti k izvedbi idejne zasnove 

ureditve tamkajšnjega športnega parka. Od lastnika zemljišča MONM in službe za 

Okolje in prostor se pričakuje tvorno sodelovanje, da se izvede arhitekturna zasnova 

celotnega planiranega športnega parka Podbreznik. Po pridobitvi arhitekturne 

zasnove se bo KS prijavila na razpise MONM za ureditev samega parka in ustreznih 

igral. (za usklajevanje z lastnikom zemljišča poskrbita Mario Krapež in Simon 

Judež) 

 

Robert Bozovičar 

- Ob sami ureditvi cestišča Prečna – Suhor je potrebno sočasno dograditi tudi ustrezno 

javno razsvetljavo na tem odseku (za izvedbo se zadolži Mario Krapež) 

 

Mario Krapež 

- Ob sami izgradnji in ureditvi posameznih odsekov cestišč v KS je potrebno 

razmisliti in smiselno umestiti v prostor posamezne klopi za oddih sprehajalcev. (za 

izvedbo se zadolži Mario Krapež) 

- Zaradi dotrajanosti razsvetljave v dvorani Krajevnega doma je potrebno razsvetljavo 

obnoviti. (za izvedbo se zadolži Mario Krapež) 

- Potrebno je urediti geodetsko odmero zemljišča ob Krajevnem domu Prečna. Zaradi 

gradnje ceste do Župnijske cerkve in naknadno Športnega parka Prečna je prišlo v 

naravi do manjših odstopanj. Ureditev meja se izvede z uskladitvijo z Župnijo 

Prečna. (za izvedbo se zadolži Mario Krapež) 

- Za potrebe balinišča je potrebno dokupiti ustrezno mivko. Kako mivko se dokupi se 

dogovori s predstavnikom DU »Rudi Vidmar«. (za izvedbo se zadolži Mario 

Krapež) 

 

  

Sklep: Pobude in predlogi se potrdijo s  4 glasovi ZA in se pristopi k realizaciji le teh 

 

 

 

K 5. točki: Razno 

 

Ni bilo razprave. 

 

  

 

Seja je bila končana ob 20:50uri.  

 

      

Podpredsednik KS Prečna        Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar              Mario Krapež 


